
 

 

-----Oorspronkelijk bericht-----]  
Verzonden: vrijdag 9 oktober 2020  
Aan: griffie Doetinchem <griffie@doetinchem.nl> 
Onderwerp: Raadsvergadering 15/10 agenda grondstoffenplan 
 
Hallo, 
 
Als ik het goed heb begrepen wordt dit onderwerp op deze vergadering besproken en 
met name het voorstel om per aangeboden container te betalen. 
 
Mijn grootste zorgenpunt hier is het zwerfafval dat alleen maar zal toenemen omdat een 
deel van de bevolking hier niet voor zal willen betalen. Waarschijnlijk vuilniszakken vol die 
gedumpt gaan worden in de mooie natuur. 
Hoe denkt de gemeente dit te gaan regelen ? 
 
Mijn andere punt is dat mensen die bv incontinent zijn of in ons geval een EMB kind 
verzorgen veel meer restafval hebben dan een gemiddeld huishouden. Is het reeeel om 
deze groep ook nog eens financieel extra te belasten ? 
 
Zou deze punten graag ter overweging meegeven. 
 
Groet 
-- 
 
(Afzender bij de griffie bekend) 
 


